
Necmettin Erbakan Üniversitesi Hukuk Fakültesi & Selçuk Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı Raporu 

Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı Necmettin Erbakan Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi toplantı salonunda 20.11.2024 tarihinde gerçekleştirildi. Toplantıya, Necmettin 

Erbakan Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nuran KOYUNCU, Selçuk 

Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekan Yardımcısı ve Kalite Danışma Kurulu Başkanı Doç. Dr. 

İbrahim ÜLKER, Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesi Kalite Danışma Kurulu üyesi Dr. Öğ. 

Üy. Cansu Büşra ÖLMEZ ve Necmettin Erbakan Üniversitesi Hukuk Fakültesi Dekan 

Yardımcısı Dr. Öğ. Üy. Muradiye ÇEVİKÇELİK katıldı.  

- Toplantıda her iki fakültenin kalite komisyonlarının çalışmaları konusunda genel bir 

değerlendirme yapıldı ve bu konuda fikir alışverişinde bulunuldu. Kalite çalışmaları 

kapsamında dış paydaşların önemine dikkat çekilerek, kalite hedeflerine ulaşılması ve bunun 

sürdürülebilmesinin öncelikli hedef olduğu ifade edildi. Bu kapsamda kalitenin paydaşların 

katılımıyla yürütülmesi gereken bir süreç olduğu ve ancak sistematik ve kurumsallaşmış bir 

anlayışla başarıya ulaşacağı vurgulandı. 

-Planlanma, izleme ve değerlendirme süreçlerinde paydaş görüşlerini esas alarak yeni 

programların tasarlanması, güncellenmesi, araştırma ve geliştirme iş birliklerinin 

geliştirilmesi, toplumsal katkı hedeflerine ulaşılması gibi kalite politikasının temel 

konularında Necmettin Erbakan Üniversitesi Hukuk Fakültesi ile sürekli iletişim halinde olma 

ve deneyimlerin karşılıklı olarak aktarılması konusunda uzlaşıldı. 

- Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesinin YÖKAK Kurumsal Akreditasyon Programı 

kapsamında Kurumsal Akredite olma çalışmaları yürüttüğü, bunun için gerekli olan 

iyileştirmeler üzerinde çalışıldığı ifade edilerek bu konuda bilgi verildi. Bu doğrultuda 

fakültemizin hukuk öğretiminde mesleki yeterlik kazanmak için gerekli zorunlu derslerin 

yanında sosyal ve kültürel kazanımları destekleyecek seçmeli derslerin sayısının artırılması ve 

seçmeli ders havuzunun genişletilmesi konusunda yaptığı çalışmalara değinildi. Necmettin 

Erbakan Üniversitesi Hukuk Fakültesinin seçmeli dersler konusundaki uygulamaları hakkında 

bilgi alındı. 

YÖKAK Kurumsal Akreditasyon Programı ile de yakından ilgili olan lisansüstü 

eğitim ve özellikle doktora eğitiminin kalitesinin artırılması için yapılabilecekler üzerinde 

duruldu. Bu kapsamda doktora eğitimi aşamasında öğrencilerin araştırma süreçlerine aktif 

katılımının sağlanmasının ve karşılaştırmalı hukuk verilerinden yararlanmaları için teşvik 

edilmelerinin önemine değinildi. Bunun yanında program öğrencilerinin uygulamaya yönelik 

sorunlar ve çözüm önerileri üzerinde çalışmaları ve bu konuda özgün bilimsel yayın 

yapmaları için desteklenmesi konusunda görüş birliğine varıldı.  

Her iki hukuk fakültesi arasında var olan işbirliğinin daha da geliştirilmesi ve bu 

doğrultuda ortak etkinlikler yapılması kararlaştırıldı. Her iki fakülte tarafından yılda bir 

düzenlenen hukuk kongrelerine karşılıklı bilimsel katkı sağlanmasına, bu konudaki bilgi ve 

tecrübelerin paylaşılmasına ve kongrelerin uluslararası standartları karşılar nitelik kazanması 

için işbirliği yapılmasına karar verildi  



-Süreçte yer alan paydaşların karşılıklı olarak birbirlerini değerlendirmeleri ve 

iyileştirme amaçlı önerilerini birbirlerine iletmeleri konusunda görüş birliğine varıldı ve 

toplantı toplu fotoğraf çekiminin ardından sona erdi. 

 

 

 



 

KTO Karatay Üniversitesi Hukuk Fakültesi & Selçuk Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi  Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı Raporu 

Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı KTO Karatay Üniversitesi Hukuk 

Fakültesinde 29.01.2025 tarihinde gerçekleştirildi. Toplantıya, Selçuk Üniversitesi Hukuk 

Fakültesi  Kalite Komisyonu adına Dekan Yardımcısı ve Kalite Danışma Kurulu Başkanı 

Doç. Dr. İbrahim ÜLKER ile KTO Karatay Üniversitesi Kalite Komisyonu adına Dr. Öğ. Üy. 

Aytekin ÇELİK katıldı.  

- Toplantıda her iki fakültenin kalite komisyonlarının çalışmaları konusunda genel bir 

değerlendirme yapıldı ve bu konuda fikir alışverişinde bulunuldu. Kalite çalışmaları 

kapsamında dış paydaşların önemine dikkat çekilerek, kalite hedeflerine ulaşılması ve bunun 

sürdürülebilmesinin öncelikli hedef olduğu ifade edildi. Planlanma, izleme ve değerlendirme 

süreçlerinde paydaş görüşlerini esas alarak yeni programların tasarlanması, güncellenmesi, 

araştırma ve geliştirme iş birliklerinin geliştirilmesi, toplumsal katkı hedeflerine ulaşılması 

gibi kalite politikasının temel konularında dış paydaşlarla sürekli iletişim halinde olma ve 

deneyimlerin karşılıklı olarak aktarılması konusunda uzlaşıldı. 

- Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesinin YÖKAK Kurumsal Akreditasyon Programı 

kapsamında Kurumsal Akredite olma çalışmaları yürüttüğü, bunun için gerekli olan 

iyileştirmeler üzerinde çalışıldığı ifade edilerek bu konuda paydaşlara bilgi verildi. Bu 

doğrultuda fakültemizin hukuk öğretiminde mesleki yeterlik kazanmak için gerekli zorunlu 

derslerin yanında sosyal ve kültürel kazanımları destekleyecek seçmeli derslerin sayısının 

artırılması ve seçmeli ders havuzunun genişletilmesi konusunda yaptığı çalışmalara değinildi 

ve Karatay Üniversitesi Hukuk Fakültesinin seçmeli dersler konusundaki uygulamaları 

hakkında bilgi alındı.  Bu konuda adı geçen fakültenin yaygın seçmeli ders havuzu 

incelenerek hukuk alanı ve alan dışı seçmeli derslerin öğrenciye sağlayacağı katkı üzerinde 

duruldu.  

Lisansüstü eğitim kalitesinin artırılması için yapılabilecekler üzerinde duruldu. Bu 

kapsamda yüksek lisans eğitimi konusunda Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesinin köklü 

geçmişine değinildi ve bu konudaki tecrübelerini karşı tarafa aktarmasının önemine vurgu 

yapıldı. Öğrencilerin lisansüstü çalışmaları sırasında daha fazla araştırma yapmaya teşvik 

edilmeleri, bu doğrultuda daha nitelikli eserler verebilmeleri için akademik danışmanlık 

konusunda her türlü yardımın sağlanması ve ayrıca çok daha çeşitli hukuk veri tabanlarına 

erişimlerinin sağlanması konusunda çalışmaların yapılması, yeni açılacak lisansüstü 

programlar bakımından güncel  ve teknolojik gelişmelerin  takip edilmesi konusunda 

uzlaşmaya varıldı.  

-Her iki hukuk fakültesi arasında var olan işbirliğinin daha da geliştirilmesi ve bu 

doğrultuda ortak etkinlikler yapılması kararlaştırıldı. Bu çerçevede her iki fakültenin 

katkısıyla uluslararası nitelikte bir hukuk kongresinin yapılabilmesi için taraflar arasında daha 

fazla işbirliğine ihtiyaç olduğu vurgulandı.  



-Süreçte yer alan paydaşların karşılıklı olarak birbirlerini değerlendirmeleri ve 

iyileştirme amaçlı önerilerini birbirlerine iletmeleri konusunda görüş birliğine varıldı ve 

toplantı toplu fotoğraf çekiminin ardından sona erdi. 

 

 

 

Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesi & Konya Baro Başkanlığı 

Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı Raporu 

Kalite Komisyonu Dış Paydaş Toplantısı Konya Adliyesi Baro Başkanlığında 

23.10.2024 tarihinde gerçekleştirildi. Toplantıya, Selçuk Üniversitesi Hukuk Fakültesi adına 

Dekan Vekili Prof. Dr. Berrin AKBULUT, Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Mehmet AKÇAAL ve 

Rektör danışmanı. Prof. Dr. Ümit Süleyman ÜSTÜN ile Konya Baro Başkanı Av. Oktay 

UNKUR katıldı.  

- Toplantıda baro ile fakültemiz arasında var olan işbirliğinin geliştirilmesinin ve bu 

konuda karşılıklı bilgi ve tecrübelerin paylaşımının önemine vurgu yapıldı. Bu konuda daha 

sık periyotlarda ve daha geniş katılımlı toplantıların yapılması gerektiği ifade edildi. 

Avukatlık hukukunun önemi ve bunun hukuk fakültesinde zorunlu ders olarak 

okutulmasından duyulan memnuniyet dile getirildi. Dersin verilmesi sırasında uygulamadan 

örneklerin öğrenciye aktarılmasının verimliliği artıracağı konusunda görüş birliğine varıldı.  

 -Planlanma, izleme ve değerlendirme süreçlerinde baro görüşlerinin de esas alınması 

gerektiği konusunda görüşler sunuldu. Bu çerçevede yeni programların tasarlanması, 



güncellenmesi, araştırma ve geliştirme iş birliklerinin geliştirilmesi, toplumsal katkı 

hedeflerine ulaşılması gibi kalite politikasının temel konularında Baro ile sürekli iletişim 

halinde olma ve deneyimlerin karşılıklı olarak aktarılması konusunda uzlaşıldı. 

-Her iki kurum arasında var olan işbirliğinin daha da geliştirilmesi ve bu doğrultuda 

ortak etkinlikler yapılması kararlaştırıldı. Daha önceki yıllarda da olduğu gibi gelecekte 

fakültemiz tarafından yapılacak olan kongre, sempozyum vb etkinliklere baronun destek 

olacağı ifade edildi.  

- Toplantıya katılan üyelerinin görüş ve önerileri değerlendirilerek, toplantı toplu 

fotoğraf çekiminin ardından sona erdi. 

 

 


